

“傳承喜悅 — 紙膠帶創意生活展 **Stick with Joy - The Masking Tape Creativity Fair**” –
紙膠帶聖誕賀卡工作坊 **Masking Tape Christmas Greeting Card Workshop** / 紙膠帶心意卡工作坊 **Masking Tape Greeting Card Workshop** / 紙膠帶玻璃燭台工作坊 **Masking Tape Candle Holder Workshop** / 紙膠帶飾品工作坊 **Masking Tape Accessory Workshop** / 紙膠帶禪繞畫工作坊 **Masking Tape Zentangle Workshop** / 紙膠帶聖誕掛飾工作坊 **Masking Tape Christmas Ornaments Workshop** / 紙膠帶花束工作坊 **Masking Tape Bouquet Workshop** / 紙膠帶編織記事簿工作坊 **Masking Tape Weaving Notebook Workshop**

細則及條款 **Terms and Conditions**

1. 只限 6 歲或以上人士參與。
2. 12 歲或以下之參加者可由一名成年人陪同參與。
3. 工作坊名額有限，先到先得，額滿即止。
4. 已在網上登記及繳費之人士需於指定工作坊開始時間前 10 分鐘到指定工作坊地點登記換領工作坊入場證。
5. 如未能於指定時間參加工作坊，將被視作棄權，不得異議。工作坊費用恕不退還。
6. 工作坊參加者即被視為接受此細則及條款，並遵從工作人員指示。
7. 參加者如在工作坊中途離場，有可能被拒絕再次入場。
8. 工作坊用具及材料均由供應商提供，其相關質素一概由供應商負責。請參加者小心使用。因工作坊活動（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，PMQ 元創方概不負責。
9. 所有圖片只供參考。
10. 工作坊內容如有任何更改，恕不另行通知。
11. 如有任何爭議，PMQ 元創方保留最終決定權。

1. Only for the person aged 6 or above.
2. Participants aged 12 or below are recommended to be accompanied by an adult.
3. A limited quota for each workshop will be offered on a first-come, first-served basis.
4. All registered participants to redeem a pass at designated location with a confirmation letter 10 minutes before the workshop time.
5. Latecomers will not be entertained. No refund on the workshop fee.
6. Participants who join the workshop will be deemed to be an acceptance of these Terms and Conditions. Participants should follow the instructions from the tutors.
7. No re-entry to the workshops if participants leave during the workshop.
8. The workshops are organized by different service providers in respect of which PMQ does not guarantee the quality or safety of it, PMQ shall not be liable for any property or monetary loss or damage (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of participating in the workshops.
9. All photos are for reference only.
10. Workshops are subject to change without prior notice.
11. Should any dispute arise, the decision of PMQ Management Co. Ltd. shall be final.